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Rada Gminy Masłów 

Protokół 

X SESJA RADY GMINY MASŁÓW  

w dniu 31 października 2024 
 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 31 października 2024 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:42 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Lucjan Pabis 

13. Andrzej Pedrycz 

14. Renata Samiczak 

15. Piotr Zegadło 

  

Lista gości na posiedzeniu 

Justyna Nawrocka-Dusza - Sołtys sołectwa Barcza  

Aniela Cedro - Sołtys sołectwa Dąbrowa  

Adam Stachura - Sołtys sołectwa Dolina Marczakowa  

Małgorzata Kozubek - Sołtys sołectwa Masłów Pierwszy  

Katarzyna Kaczor - Sołtys sołectwa Mąchocice - Scholasteria  

Edward Mazur - Sołtys sołectwa Wola Kopcowa  

Maria Bysiak - Sołtys sołectwa Wiśniówka 
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1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, 

pracowników urzędu oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, 

co jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności 

(wygenerowana na podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że w dniu 

dzisiejszym wpłynął do niego wniosek o zmianę porządku obrad i odczytał jego treść 

(stanowi załącznik protokołu). Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz przedstawił argumenty, 

które skłoniły go do złożenia wniosku.  

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad punktu 7c) - projekt uchwały 

w sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Wiśniówka na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Andrzej 

Pedrycz, Piotr Zegadło 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Lucjan Pabis, Renata Samiczak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poprosił o głosowanie nad porządkiem obrad.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad po zmianie 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Andrzej 

Pedrycz, Piotr Zegadło 



 

Strona 3 z 18 
 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Lucjan Pabis, Renata Samiczak 

  

4. Przyjęcie protokołów Nr VII, Nr VIII i Nr IX z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły 

uwagi do treści protokołów.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu Nr VII z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Andrzej 

Pedrycz, Piotr Zegadło 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Lucjan Pabis, Renata Samiczak 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr VIII z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Andrzej 

Pedrycz, Piotr Zegadło 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Lucjan Pabis, Renata Samiczak 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr IX z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Andrzej 

Pedrycz, Piotr Zegadło 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Lucjan Pabis, Renata Samiczak 

 

 



 

Strona 4 z 18 
 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przedstawił informację nt. pism 

złożonych przez radnych, korespondencji kierowanej do Rady Gminy i korespondencji 

wysłanej przez Przewodniczącego Rady oraz poinformował o ustaleniach wynikających 

ze spotkania z przedstawicielami CM Zdrowie. Mieszkańcy gminy mogą dodzwonić się 

bezpośrednio do ośrodków zdrowia w Maslowie Pierwszym i Mąchocicach Kapitulnych. 

 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Tomasz Lato 

(Wójt Gminy Masłów) przedstawił istotne sprawy dotyczące funkcjonowania urzędu  

w okresie między sesjami.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

 

7. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Przybył radny Lucjan Pabis; w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Mateusz Fąfara dodał, że na komisjach odbyła 

się dyskusja dotycząca garażu dla drużyny piłkarskiej Klonówka Masłów. Odbyło się 

również spotkanie z przedstawicielami MSS Klonówka na którym ustalono, że przed 

budżetem będzie jeszcze jedno spotkanie w celu ustalenia planu działania na przyszły 

rok. Radny dodał, że warto brać przykład z samorządów takich jak Bieliny czy 

Starachowice, gdzie powstały i modernizowane są kompleksy sportowe z ładnym 

zapleczem, który nie odstrasza kibiców.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił co skłoniło go do wprowadzenia autopoprawki 

w zakresie tego obiektu. Wójt podkreślił, że jego zdaniem można było to zadanie 

wprowadzić, ale na wyraźne życzenie radnych postanowił przychylić się do ich wniosku.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zgodził się z wypowiedzią wójta 

dodając, że budowa garażu w proponowanej formie byłaby rozwiązaniem tymczasowym, 

a potrzeby tam są trochę większe. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/67/2024 została podjęta. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 

– 2031 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz zabrał głos informując, że 

temat PSZOK był również dyskutowany na komisjach i poprosił o przedstawienie zakresu 

prac.  

Słowem wstępu, Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że jest bardzo ważne 

zadanie, które usprawni obsługę mieszkańców, właściwą segregację odpadów oraz 

kontrolę firm, które świadczą usługi w tym zakresie.  

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin omówiła zakres planowanych prac (budowa wagi najazdowej, budowa rampy, 

poszerzenie i utwardzenie terenu PSZOK, budowa dodatkowego oświetlenia, 

przebudowa bramy wjazdowej). Kierownik RGKiOŚ poprosiła radnych o przychylne 

rozpatrzenie tej zmiany.   

Radny Leśkiewicz poinformował, że pozwolił sobie na pozyskanie oferty na budowę  

i obsługę takiej wagi, którą chce przekazać.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że gmina jest zainteresowana ofertami 

różnych firm i wyjaśnił sposób procedowania zadań w samorządzie, zgodnych z ustawą 

o zamówieniach publicznych.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poprosił o wyciszenie telefonów 

i poinformował o przeprowadzonej rozmowie z panią kierownik. Część firm, które są 

firmami producenckimi, w zakresie wykonawstwa danego zlecenia udostępnia również 

projekt budowlany, nieodpłatnie czy za przysłowiową złotówkę. Przewodniczący namawia 

do tego, by w przypadku takich inwestycji jak zakup wagi – można pozyskać wagę przy 

jednoczesnym bezkosztowym projekcie, co daje oszczędności dla samorządu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy  Mateusz 

Durlik zapytał o kwotę 77.000 zł czy jest to tylko zakup wagi, czy jakieś inne ukryte 

zadanie.  

Kierownik referatu RGKiOŚ Anna Kucmin wyjaśniła szczegółowo zakres zmian, o których 

mówiła wcześniej. W tym zakresie są też prace ziemne, prace budowlane związane z 

budową rampy i wagi.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato w nawiązaniu do wypowiedzi wyjaśnił, na czym polega 

realizacja zadania w ramach „zaprojektuj i wybuduj”. Wójt zaznaczył, że urząd prowadzi 

również zadania w tym trybie jednak wiąże się to z faktem, iż w budżecie należy 

zabezpieczyć środki nie tylko na projekt ale na pełną realizację zadania.  
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Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2024 – 2031 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/68/2024 została przyjęta. 

 

c) w sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Wiśniówka na terenie gminy Masłów (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

d) w sprawie zmiany nr 2 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił, że punkty od d) do k) będą omawiane przez 

Kierownika referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej. W posiedzeniu komisji 

uczestniczył jeden z urbanistów, dziś na sesji jest dostępny pan Rafał Kozieł z Biura 

Masterplan.  

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński mówił 

pokrótce projekt uchwały.  

Szczegółowy zakres prac przestawił autor opracowania Rafał Kozieł MASTERPLAN.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz zapytał o 

zagospodarowanie terenów przyległych; czy teren sortowni będzie pomiędzy 

mieszkaniówką?  

Urbanista Rafał Kozieł wyjaśnił, że obecnie sąsiednie tereny przeznaczone są w planie 

pod zabudowę mieszkaniową, jednak nie są to tereny zabudowane. W przyszłości 

planowana jest również zmiana jednostkowa dla terenu sąsiedniego, z przeinaczeniem 

na ten sam cel.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło 

poinformował zebranych, że koniec ulicy Modrzewiowej to teren w znacznym obszarze 

przeznaczony pod działalność usługowo – produkcyjną i proponowana zmiana wpisuje 

się w ten obszar.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  
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Opiniują: Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: zmiany nr 2 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/69/2024 została podjęta.  

 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Nr 2 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ciekoty na terenie gminy Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag.  

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzania zmiany Nr 2 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ciekoty na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/70/2024 została przyjęta.  

 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 2 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Drugi na terenie gminy 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag.  

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 2 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Drugi na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/71/2024 została podjęta. 

 

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 4 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag.  

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 4 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/72/2024 została przyjęta. 

 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 5 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag.  

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 5 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/73/2024 została podjęta. 

 

i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 6 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił 

lokalizację i projekt uchwały. 

Urbanista Biura MASTERPLAN Rafał Kozieł przedstawił szczegóły tego projektu.  

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel zapytał czy w odniesieniu do 

poprzednich projektów uchwał, właściwe jest załączenie jedynie mapki, bez podania 

numerów działek. 

Urbanista MASTERPLAN Rafał Kozieł odpowiedział, że uchwała o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jest uchwałą 

intencyjną, której załącznik graficzny jest niezbędnym elementem. Numery ewidencyjne 

działek nie są wymagane, więc projekt jest sporządzony prawidłowo.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów, Piotr Kapuściński wyraził nadzieję, że nie będzie 

konieczności ponownego spotykania się w tej sprawie. Przewodniczący Rady dodał, że 

stoi na stanowisku, że centrum Maslowa powinno się rozwijać. 

Brak kolejnych głosów dyskusji  

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 6 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/74/2024 została przyjęta.  

 

j) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag.  

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Masłów 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/75/2024 została podjęta. 

 

k) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w 

działkach nr ewid. 1305/2, 1306/2, 1307/5 (po podziale działki nr ewid. 1942, 

1943,1944,1945,1946, 1947, 1948, 1949, 1950) w miejscowości Dąbrowa, gmina 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz poprosił o przygotowywanie 

załączników graficznych, bo radnym wtedy łatwiej wiedzieć, gdzie to jest.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński potwierdził, że w przypadku 

projektów uchwał wodno – kanalizacyjnych radni dopytują o załączniki graficzne.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji, Komisja Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie: przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji 

sanitarnej w działkach nr ewid. 1305/2, 1306/2, 1307/5 (po podziale działki nr ewid. 1942, 

1943,1944,1945,1946, 1947, 1948, 1949, 1950) w miejscowości Dąbrowa, gmina Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/76/2024 została przyjęta. 

 

l) w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/383/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 

września 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie prawa użytkowania 

wieczystego gruntu oznaczonego jako działka nr 14/111 położona w miejscowości 

Wiśniówka, w obrębie geodezyjnym Dąbrowa wraz z prawem własności budynku 

na niej posadowionym 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin omówiła projekt uchwały.  
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Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Opiniują: Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XLI/383/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 

września 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie prawa użytkowania 

wieczystego gruntu oznaczonego jako działka nr 14/111 położona w miejscowości 

Wiśniówka, w obrębie geodezyjnym Dąbrowa wraz z prawem własności budynku na niej 

posadowionym 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/77/2024 została podjęta. 

 

m) w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/257/2001 Rady Gminy Masłów z dnia 21 

czerwca 2001 r. w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin omówiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Andrzej Pedrycz zapytał 

o jakie nieruchomości chodzi. 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin wyjaśniła, których nieruchomości dotyczy projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że te informacje są 

zawarte w uchwale, w § 1. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

Komisja Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXI/257/2001 Rady Gminy Masłów z dnia 21 

czerwca 2001 r. w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/78/2024 została przyjęta. 
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n) w sprawie zmiany uchwały nr VI/50/2024 Rady Gminy Masłów z dnia 5 września 

2024r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Masłów na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń 

powietrza na terenie Gminy Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia 

Bakalarz–Borkowska zabrała głos informując, że to wybrzmiało na komisji ale prosi o 

informację ile wniosków wpłynęło. 

Kierownik referatu RGKiOŚ Anna Kucmin odpowiedziała, że 17. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że zależy wszystkim, aby 

ekologicznych źródeł ciepła było w gminie jak najwięcej i miejmy nadzieję, że 

podejmowana uchwała przyczyni się do złożenia kolejnych wniosków.  

Nie zgłoszono kolejnych uwag w dyskusji.  

Opiniują: Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

Komisja Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr VI/50/2024 Rady Gminy Masłów z dnia 5 

września 2024r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Masłów na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza 

na terenie Gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/79/2024 została podjęta.   

 

o) w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja hali sportowej w Masłowie Pierwszym  

i budynku szkoły oraz CUW GM w Woli Kopcowej” 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował o zgłoszonej autopoprawce, która wynikła 

po przeprowadzonej dyskusji i odczytał § 1 projektu uchwały.    

Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Agnieszka Borycka omówiła szczegółowo 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że wydaje mu się, że 

wszyscy radni są za tym, żeby aplikować i nikt nie ma uwag do audytów. Przewodniczący 

odczytał pierwotnie proponowany zapis § 1.  
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Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja hali sportowej w Masłowie Pierwszym i budynku 

szkoły oraz CUW GM w Woli Kopcowej” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/80/2024 została podjęta.  

 

p) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 01 września 2024 r. ponowionej w dniu 04 

września 2024 roku  w sprawie wykonania odwodnienia w obszarze ulicy 

Granicznej  

Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Justyna Łakomiec odczytała 

uchwałę Nr 4/2024 Komisji skarg, wniosków i petycji z dnia 20.09.2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poprosił o wyświetlenie mapy 

poglądowej obrazującej sytuację w terenie. Sytuacja wygląda lepiej niż kilka lat temu.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przybliżył historię projektu odwodnienia ulicy Granicznej 

i podkreślił, że do budżetu gminy zadanie będzie wpisane wtedy, gdy będziemy 

dysponować potrzebnym gruntem. Wójt podkreślił, że  jest zainteresowany tą inwestycją, 

jak do tej pory, bo zadanie jest ważne ze względu na odprowadzenie wód zgodnie ze 

spadkiem, które zalewają dość duże tereny zabudowane.   

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił koncepcję budowy rowu przy ulicy Granicznej, po północnej stronie, 

przedstawiając historię sprawy i szczegóły propozycji na mapie.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zabrał głos informując, że bardzo 

cieszy fakt, iż udało się wspólnie dojść do tego punktu. Przewodniczący Rady poprosił  

o dalsze wsparcie mieszkańców, aby to zadanie zrealizować.  

Mieszkaniec gminy uczestniczący w posiedzeniu, podziękował za dotychczasowe 

działania i zadeklarował, że podejmie działania w przypadku jednej „białej plamy” na 

mapie. Zadanie jest dla mieszkańców ważne.  

Przewodniczący Rady poinformował, że urzędnicy bez zbędnej zwłoki podjęli działania, 

kierownik Korczyński stanął na wysokości działania.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato dodał, że w przypadku tego terenu większość pracy 

została wykonana, bo urząd dotychczas starał się zaprojektować odwodnienie większego 
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terenu. Wójt wyjaśnił szczegółowo jeden przypadek, gdzie jest twarde stanowisko 

sprzeciwu. Ta działka została przeanalizowana i ze względu na wysokość nie ma 

konieczności przeprowadzenia przez nią rowu, wobec czego brak zgody w tym miejscu 

nie wpływa aż tak znacząco na realizację zadania. Wójt dodał, że wszyscy mają 

świadomość, że jest to ważny temat i podziękował za zaangażowanie w rozwiązanie 

problemu.    

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia petycji z dnia 01 września 2024 r. ponowionej  

w dniu 04 września 2024 roku  w sprawie wykonania odwodnienia w obszarze ulicy 

Granicznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr X/81/2024 została przyjęta.  

 

8. Informacja o zgłoszonych w 2023 r. żądaniach z tytułu obniżenia wartości 

nieruchomości wskutek uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach w sprawie ustalenia renty 

planistycznej 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin przedstawiła informację stanowiącą załącznik protokołu.  

Brak głosów w tym punkcie; informacja została przyjęta.  

 

9. Analiza oświadczeń majątkowych 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że materiały 

zostały załączone w systemie i zwrócił się z pytaniem, czy jest potrzeba ich odczytania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że po otrzymaniu analizy z urzędu skarbowego 

kontaktował się w tej sprawie i otrzymał informację, że nie ma potrzeby składania korekty 

tych oświadczeń. Naczelnik urzędu skarbowego zwraca się z prośbą, by przy składaniu 

kolejnych oświadczeń wyeliminować błędy i nieprawidłowości.  

Brak głosów w tym punkcie; informacja została przyjęta.  

 

10. Informacje i zapytania sołtysów 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka podziękował za oczyszczenie przepustu przy ulicy Floriana i rowu . radny 

poprosił by jeszcze około 30 m dalej wyczyścić rów przy Floriana. Kolejna sprawa: 
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czyszczona ścieżka więc prośba o wyczyszczenie rowu. Radny poprosił również o ścięcie 

pobocza przy drodze wojewódzkiej od Floriana w kierunku Masłowa.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przypomniał, że realizacja zadania dot. czyszczenia 

rowów została ustalona, więc kolejne zakresy będą możliwe do realizacji, jeśli pojawią się 

środki. Wójt dodał, że planuje również podobne działania na rok 2025 i na ten cel chce 

przeznaczyć 200.000 zł. Wójt odniósł się również do sprawy ścieżki rowerowej 

wyjaśniając jaka jest zależność (kto jest właścicielem drogi).  

Sołtys sołectwa Dąbrowa Aniela Cedro zgłosiła sprawę braku dostępu do tablicy gminnej 

przy ulicy Diamentowej wynikającej z modernizacji drogi i rowów; z daleka nie widać, co 

jest tam wywieszone. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zabrał głos informując, że do 20 

listopada jest przesunięty odbiór tej inwestycji i zadeklarował, że zwróci się z pytaniem, 

czy jest możliwe pozostawienie tej tablicy i zrobienie jakiejś kładki.  

Wójt Gminy Masłów zapytał panią sołtys, czy zgłaszała już tę sprawę w urzędzie i 

uzyskała odpowiedź, że nie. Wójt zadeklarował, że ustali wspólnie z powiatem jakieś 

rozwiązanie zmierzające do poprawienia tej sytuacji, ponieważ ma wątpliwość czy 

położenie kładki będzie możliwe.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy  Mateusz 

Durlik zgłosił lampę, która różni się od innych przy ulicy Przyborowskiego (zakręt na górce, 

gdzie łączy się kilka ulic). Lampa jest o nieodpowiedniej mocy i jest tam ciemno,. Radny 

zaproponował przeniesienie jej w inne miejsce a w tym miejscu zamontowanie 

odpowiedniej. Radny zgłosił potrzebę wymiany trzech tablic oraz zapytał, czy było lub jest 

zaplanowane spotkanie z GDDKiA w sprawie chodników na dwóch odcinkach: przy ul. 

Taylora oraz od kapliczki do ul. Gustawa Morcinka. Radny poinformował, że mieszkańcy 

na zebraniu wiejskim zgłaszali potrzebę wybudowania 2-3 lamp przy drodze serwisowej 

w kierunku Cedzyny i nadaniu tym ulicom nazw.  

W odpowiedzi wójt zapytał czy sprawa była zgłoszona i poprosił o bieżące zgłaszanie 

takich spraw z podaniem nr słupa bądź nr posesji. Wójt wyjaśnił, że kwestie tablic postara 

się zaplanować w wydatkach na 2025 rok, bo sygnały spływają z różnych sołectw. Wójt 

przedstawił także etap działań związanych z realizacją chodników i oświetlenia ulicznego 

przy drodze będącej własnością GDDKiA i wyjaśnił, jakie kroki powinien podjąć radny.   

Sołtys sołectwa Dolina Marczakowa Adam Stachura zapytał o drogę zniszczoną w wyniku 

budowy kanalizacji. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił sprawę informując o własności drogi i pracach 

prowadzonych przez Wodociągi Kieleckie.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

 

  



 

Strona 16 z 18 
 

11. Sprawy różne 

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Teodora Jagiełło poinformowała o piśmie wystosowanym w sprawie zalewanych posesji 

po stronie zachodniej od ulicy Kieleckiej oraz w sprawie terenów na pograniczu woli 

Kopcowej i Gminy Górno. W pierwszej sprawie radna spotkała się ze Starostą Tomaszem 

Plebanem. Radna zapytała czy jest jakiś postęp w tych sprawach.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato szczegółowo wyjaśnił planowane rozwiązanie 

problemu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

zapytał o remont świetlicy w Barczy (kiedy ruszą prace) oraz poinformował, że w 

kontekście dyskusji w sprawie chodnika przy drodze powiatowej złoży stosowną 

interpelację do pana Przewodniczącego.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński odpowiedział, że rozumie iż 

będzie prosić wójta o wystąpienie do starosty o odpowiedź jakie są możliwości finansowe 

i jaka perspektywa czasowa. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił powszechnie stosowaną metodę realizacji 

zadań wspólnie z powiatem (gmina wykonuje projekt ze środków własnych). Wójt 

poinformował o możliwościach realizacji. W odniesieniu do świetlicy, wójt wyjaśnił jakie 

dokumenty są niezbędne do pozyskania od konserwatora zabytków.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że 18 listopada 

odbędzie się spotkanie z radnymi powiatowymi.  

Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Justyna Łakomiec 

poinformowała, że składała interpelację w sprawie usunięcia krzaczków na pograniczu 

ulic Górnej i  Podklonówka. 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

poinformował, że jest to ciąg powiatowej drogi.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że aby nie ciągnąć tej 

dyskusji, ustalimy o jaki fragment chodzi. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że gdyby to była droga gminna na pewno działania byłyby podjęte. 

Wójt ponownie zwrócił się do radnych o bieżące zgłaszanie takich spraw w urzędzie, gdyż 

jest wtedy możliwość natychmiastowego zweryfikowania prawa własności. Wójt dodał 

także, że często takie działania są konieczne do przeprowadzenia na gruntach 

prywatnych i wtedy dochodzi do sytuacji, że pracownicy gminy są wypraszani z terenu 

przez właściciela.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz zabrał głos informując, że 

zniknęły znaki ograniczające tonaż w Wiśniówce i chciałby się dowiedzieć jaka jest tego  

historia. Był pomysł, aby ustawić znaki, że jest to teren strefy zamieszkania, chcemy 

wprowadzić jakieś jednolite oznakowanie. Radny zapytał również o przepust w drodze 

powiatowej w Dolinie Marczakowej. 
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Wójt Gminy Masłów wyjaśnił, że jest to droga powiatowa wobec czego zadanie zostało 

zgłoszone.  

Radny Leśkiewicz zapytał o sprawę placu zabaw przy świetlicy, czy tam będzie jakiś 

odbiór protokularny. 

Wójt Gminy wyjaśnił sposób procedowania zadań inwestycyjnych i odbiorach.   

Radny Leśkiewicz zapytał o pismo w sprawie kanalizacji na ulicy Sosnowej, do 

wiadomości rady. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński wyjaśnił, że pisma kierowane do 

wiadomości rady powinny być przekazane do radnych, bo zdarza się, że mieszkańcy 

zaczepiają radnych z pytaniem, co dzieje się w ich sprawie. Przewodniczący poprosił, by 

bez zbędnych dekretacji przekazywać je do radnych. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato omówił proces dekretacji pism i zapewnił, że 

przekazanie pism odbywa się na bieżąco, więc jeśli czasem termin przekazania jest 

kilkudniowy, to nie jest to działanie celowe lecz zwykły obieg dokumentów. Wójt poruszył 

również kwestie braku podpisów na interpelacjach, które są przekazywane mailem. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że ta sprawa była już omówiona i ustalona.  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański omówił przypadek, o którym wspomniał 

przewodniczący, wyjaśniając z czego wynikał taki obieg dokumentu. Sekretarz Gminy 

również zabrał głos w sprawie interpelacji i zapytań radnych, które nie zawierają podpisu 

(złożone mailem) i poprosił o tytułowanie pism, co znacząco ułatwi ich kwalifikację. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że wydawało mu się, że sprawa jest już wyjaśniona, 

ponieważ sam również występował do radnych z informacją w tej sprawie.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Mateusz Fąfara zabrał głos w sprawie tego 

pisma, o którym mowa informując o terminach wpływu.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poprosił o powtórzenie terminów 

spotkań ustalonych na komisjach. Przewodniczący Rady poprosił by spotkanie  

z projektantem odbyło się wcześniej oraz poinformował o spotkaniu z panią marszałek  

w sprawie chodnika i ścieżki przy drodze wojewódzkiej. Przewodniczący poinformował o 

komisji bezpieczeństwa, jaka się odbyła oraz ustaleniach jakie zostały zaakceptowane na 

drodze powiatowej 314T. 

Wójt Gminy odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego składając wyjaśnienia.  

Mieszkańcy gminy uczestniczący w sesji zabrali głos w sprawie pisma złożonego do Rady 

Gminy w Masłowie w sprawie budowy wodociągu przy drodze nr 201 w Mąchocicach – 

Scholasterii. Mieszkańcy przedstawili swoją historię i oczekiwania. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przedstawił treść odpowiedzi 

przygotowanej dla mieszkańców i omówił podobną sytuację w Brzezinkach, gdzie radni 

nie poparli wniosku. Przewodniczący Rady obiecał przeanalizowanie sprawy. Odnośnie 

braku adresata na piśmie, Przewodniczący Rady poinformował, że organ musi działać  

w granicach prawa i brak adresata skutkuje nierozpatrzeniem pisma. W tym przypadku 

odpowiedź została przygotowana i oczekuje w Biurze Rady.   
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Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel poinformował, że w imieniu 

mieszkańców złożył ten wniosek do budżetu na 2025 rok i opisał dotychczasowe działania 

podejmowane wspólnie z wójtem.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił zakres prac i możliwości doprowadzenia sieci, 

podkreślając, że głównymi czynnikami które są analizowane jest ilość odbiorców wody  

i koszty wykonania zadnia. W tym przypadku koszty są bardzo wysokie i bez wsparcia 

środków zewnętrznych realizacja zadania jest bardzo trudna.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński doprecyzował, że wniosek w tej 

sprawie został złożony przez radnego Ksela i przedstawił terminy opracowania projektu 

budżetu i dyskusji nad nim.  

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel wyjaśnił, że zgłosił zadanie 

dotyczące wykonania projektu tej sieci, jako jeden z wniosków do budżetu na 2025 rok.  

Przewodniczący Rady dodał, że do końca roku postara się wrócić do mieszkańców  

z informacją w tej sprawie. 

Mieszkaniec gminy dodał, że spotykał się z wójtem w tej sprawie kilkukrotnie i przedstawił 

opis tych spotkań oraz historię budowy swojego domu. Mieszkaniec podkreślił, że będzie 

zabiegał o realizację tego zadania i odniósł się do braku adresu w złożonym przez siebie 

piśmie.  

Mieszkanka gminy dodała, że czują się zbywani ale uważa, że brak wody jest priorytetem.  

Przewodniczący Rady podtrzymał swoje deklaracje dotyczące przeanalizowania sytuacji.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przypomniał, że odpowiedź ze strony urzędu, 

mieszkańcy otrzymali oraz przypomniał jaki zakres prac wodno – kanalizacyjnych został 

wykonany w gminie. Wójt dodał, że zakres prac i kosztów nie jest porównywalny do 

projektu w Brzezinkach, ale zapewnił, że jeśli pojawią się możliwości finansowe to zadnie 

będzie realizowane. Sesja jako miejsce w którym ustanawia się prawo nie powinna być 

miejscem do omawiania indywidualnych spraw. Takie rozmowy powinny odbywać się  

w urzędzie i w Państwa przypadku takie rozmowy się toczyły.  

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że po to przewodniczący i rada wprowadza 

punkt: sprawy różne aby mieszkańcy mogli się wypowiedzieć jeśli coś nie działało. 

Przewodniczący Rady podkreślił ponownie, że przeanalizują sprawę. 

 

12. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński podziękował za udział w X sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady. 

   

  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów  

Piotr Kapuściński    

Przygotował: Joanna Synak 


